

WARRANTY POLICY

This item has a one (1) year **LIMITED** warranty. Atlas® Automotive Equipment warrants the equipment to the original purchaser against defects in material or workmanship under normal use for a period of one year from the date of purchase. This warranty shall be limited to the replacement of materials or parts found defective, at the discretion of Atlas® Automotive Equipment and/or its authorized distributors. This limited one (1) year warranty **DOES NOT** apply to normal wear items (turntable jaws, belts, gauges, plastic jaw protectors, etc.). The limited one (1) year warranty does not include a labor warranty. Warranties do not apply to items that have been abused or misused.

Returned goods must be authorized to be returned (in writing) by Atlas® Automotive Equipment and/or an authorized distributor and must be prepaid to a designated location. All returns may be subject to a 15% handling and restocking charge. Returned goods must be in like-new condition complete with warranty and original shipping papers.

Customer's Responsibilities

- Shall ensure that all air operated components are properly maintained
- Shall ensure components are powered by well-lubricated and moisture-free compressed air (if a suspected defective part has not been properly lubricated, it will not be covered under warranty)
- Shall establish procedures to periodically maintain and inspect the equipment
- Shall ensure that your wheel balancer is protected by a surge protector
- Shall ensure that all equipment shall have adequate amperage service

THIS WARRANTY IS EXCLUSIVE AND IS LIEU OF ALL OTHER WARRANTIES EXPRESSED OR IMPLIED, INCLUDING ANY IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR ANY IMPLIED WARRANTY OF FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, AND ALL SUCH IMPLIED WARRANTIES ARE EXPRESSLY EXCLUDED.

THE REMEDIES DESCRIBED ARE EXCLUSIVE AND IN NO EVENT SHALL THE MANUFACTURER, NOR ANY SALES AGENT OR OTHER COMPANY AFFILIATED WITH IT OR THEM, BE LIABLE FOR SPECIAL, CONSEQUENTIAL, OR INCIDENTAL DAMAGES FOR THE BREACH OF OR DELAY IN PERFORMANCE OF THIS WARRANTY. THIS INCLUDES, BUT IS NOT LIMITED TO, LOSS OF PROFIT, RENTAL OR SUBSTITUTE EQUIPMENT, OR OTHER COMMERCIAL LOSS.

POLITIQUE DE GARANTIE

Cet article bénéficie d'une garantie **LIMITÉE** d'un (1) an. Atlas® Automotive Equipment garantit l'équipement à l'acheteur original contre les défauts de matériel ou de fabrication dans des conditions d'utilisation normale pendant une période d'un an à compter de la date d'achat. Cette garantie se limite au remplacement des matériaux ou des pièces jugées défectueuses, à la discrétion d'Atlas® Automotive Equipment et/ou de ses distributeurs agréés. Cette garantie limitée d'un (1) an **NE S'APPLIQUE PAS** aux articles d'usure normale (mâchoires de plateau tournant, courroies, manomètres, protecteurs de mâchoires en plastique, etc.). La garantie limitée d'un (1) an n'inclut pas de garantie sur la main-d'œuvre. Les garanties ne s'appliquent pas aux articles qui ont été maltraités ou utilisés de manière abusive.

Les retours de marchandises doivent être autorisés (par écrit) par Atlas® Automotive Equipment et/ou un distributeur agréé, et les frais de transport doivent être prépayés vers un lieu désigné. Tous les retours peuvent être soumis à des frais de manutention et de restockage de 15%. Les marchandises retournées doivent être en état neuf, complètes avec les papiers de garantie et d'expédition d'origine.

Responsabilités du client

- S'assurer que tous les composants à air sont correctement entretenus
- S'assurer que les composants sont alimentés par de l'air comprimé bien lubrifié et exempt d'humidité (si une pièce défectueuse suspectée n'a pas été correctement lubrifiée, elle ne sera pas couverte par la garantie)
- Établir des procédures pour entretenir et inspecter périodiquement l'équipement
- S'assurer que votre équilibriseur de roues est protégée par un parasurtenseur
- S'assurer que tout l'équipement dispose d'un service électrique adéquat en termes d'ampérage

CETTE GARANTIE EST EXCLUSIVE ET REMPLACE TOUTES LES AUTRES GARANTIES EXPRESSES OU IMPLICITES, Y COMPRIS TOUTE GARANTIE IMPLICITE DE QUALITÉ MARCHANDE OU TOUTE GARANTIE IMPLICITE D'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER, ET TOUTES CES GARANTIES IMPLICITES SONT EXPRESSÉMENT EXCLUES.

LES RECOURS DÉCRITS SONT EXCLUSIFS ET EN AUCUN CAS LE FABRICANT, NI AUCUN AGENT DE VENTE OU AUTRE ENTREPRISE QUI Y EST AFFILIÉE, NE POURRA ÊTRE TENU RESPONSABLE DES DOMMAGES SPÉCIAUX, CONSÉCUTIFS OU ACCESSOIRES POUR LA VIOLATION OU LE RETARD DANS L'EXÉCUTION DE CETTE GARANTIE. CELA INCLUT, SANS S'Y LIMITER, LA PERTE DE PROFITS, LA LOCATION OU LE REMPLACEMENT D'ÉQUIPEMENT, OU TOUTE AUTRE PERTE COMMERCIALE.